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Protokół Nr LXIII/24 
z sesji Rady Miejskiej w Ciechanowcu 

odbytej w dniu 11 marca 2024 roku 
w sali konferencyjnej Urzędu Miejskiego w Ciechanowcu 

 
Obrady sesji rozpoczęły się o godz. 1200 i trwały do godz. 1341. 

Przewodniczący obrad: Marek Karolewski  

Protokolant: Karolina Kozłowska  

Radni obecni na sesji: 
1. Jan Krzysztof Binaś 

2. Aneta Joanna Czarnecka 

3. Przemysław Dybowski 

4. Marek Karolewski 

5. Stanisław Szczepan Kietliński 

6. Agata Koc 

7. Krzysztof Koc 

8. Zygmunt Józef Kosk 

9. Tadeusz Łopaciuk 

10. Antoni Malinowski 

11. Dorota Niemyjska 

12. Maria Jadwiga Radziszewska 

13. Włodzimierz Słonecki 

14. Katarzyna Sylwia Wilkowska 

15. Violetta Maria Zdunek 

Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1 do protokołu.  
 

Ponadto w sesji uczestniczyli: 

⎯ Eugeniusz Święcki – Burmistrz Ciechanowca, 

⎯ Anna Czapkowska - Sekretarz Gminy, 

⎯ Jadwiga Koc – Skarbnik Gminy, 

⎯ Jakub Mitrosz – Radca Prawny, 

⎯ sołtysi i przewodniczący zarządów osiedlowych – lista obecności stanowi 
załącznik nr 2 do protokołu, 

⎯ kierownicy, dyrektorzy gminnych jednostek organizacyjnych oraz zaproszeni 
goście – lista obecności stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 
 

Ad pkt 1 
Otwarcia sesji dokonał Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski.  
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski powitał Radnych Rady Miejskiej, 
Burmistrza Ciechanowca Eugeniusza Święckiego, Przewodniczącą Rady Powiatu 
Wysokomazowieckiego Dorotę Łapiak, Radną Rady Powiatu Wysokomazowieckiego 
Cecylię Szmurło, Radnego Powiatu Wysokomazowieckiego Krzysztofa Pełszyka, 
Sekretarz Gminy Annę Czapkowską, Skarbnik Gminy Jadwigę Koc, Członka 
Podlaskiej Izby Rolniczej Tadeusza Koca, kierowników gminnych jednostek 
organizacyjnych, sołtysów i przewodniczących zarządów osiedlowych, zaproszonych 
gości oraz mieszkańców miasta i gminy Ciechanowiec.  
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Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski stwierdził, że na 15 Radnych Rady 
Miejskiej na sesji obecnych jest 15 i obrady sesji są prawomocne. 
 
Ad pkt 2 
Proponowany porządek obrad: 
1. Otwarcie sesji. 
2. Przyjęcie porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 
4. Sprawozdanie z pracy Burmistrza między sesjami. 
5. Interpelacje i zapytania radnych. 
6. Rozpatrzenie projektów i podjęcie uchwał w sprawach: 

1)  zmian w budżecie gminy na 2024 rok, 
2) określenia szczegółowych zasad, sposobu i trybu udzielania ulg w spłacie 

należności pieniężnych mających charakter cywilnoprawny, przypadających 
Gminie Ciechanowiec i jej jednostkom organizacyjnym oraz warunków 
dopuszczalności pomocy publicznej w przypadkach, w których ulga stanowić 
będzie pomoc publiczną, a także wskazania organów uprawnionych do udzielania 
tych ulg, 

3) wyrażenia zgody na bezprzetargowe przedłużenie umowy dzierżawy działki, 
położonej w Ciechanowcu, stanowiących własność Gminy Ciechanowiec, 

4) wyrażenia zgody na bezprzetargowe zawarcie umowy dzierżawy działki, 
położonej w Kobusach, stanowiących własność Gminy Ciechanowiec, 

5) wyrażenia zgody na bezprzetargowe zawarcie umowy dzierżawy działki, 
położonej w Łempicach, stanowiących własność Gminy Ciechanowiec, 

6) wyrażenia zgody na bezprzetargowe zawarcie umowy dzierżawy działki, 
położonej w Wojtkowicach Starych, stanowiących własność Gminy 
Ciechanowiec, 

7) ustalenia wysokości ekwiwalentu pieniężnego dla strażaków ratowników  
i kandydatów na strażaków ratowników ochotniczych straży pożarnych, 

8) przyjęcia „Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania 
bezdomności zwierząt na terenie gminy Ciechanowiec na rok 2024”, 

9) przekształcenia mieszkań chronionych wspieranych w mieszkania wspomagane. 
7. Współpraca z organizacjami pozarządowymi na terenie Gminy Ciechanowiec  

i wsparcie finansowe działalności statutowej tych podmiotów w 2023 roku. 
8. Inwestycje planowane do realizacji w 2024 roku. 
9. Sprawozdanie z realizacji zadań z zakresu wspierania rodziny i systemie pieczy 

zastępczej za 2023 rok oraz przedstawienie potrzeb związanych z realizacją 
zadania. 

10.  Sprawozdanie z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli na poszczególnych      
stopniach awansu zawodowego w szkołach prowadzonych przez Gminę 
Ciechanowiec za 2023 rok. 

11.  Podsumowanie kadencji 2018 – 2024. 
12.  Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 
13.  Sprawy różne i wnioski. 
14.  Zamknięcie obrad. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poinformował, że Radni otrzymali 
proponowany porządek obrad i zapytał, czy są inne propozycje. 
Innych propozycji nie zgłoszono. 
Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poddał pod głosowanie 
proponowany porządek obrad.  
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Głosowano wniosek w sprawie: 
Przyjęcie porządku obrad. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Jan Krzysztof Binaś, Aneta Joanna Czarnecka, Przemysław Dybowski, Marek 
Karolewski, Stanisław Szczepan Kietliński, Agata Koc, Krzysztof Koc, Zygmunt Józef 
Kosk, Tadeusz Łopaciuk, Antoni Malinowski, Dorota Niemyjska, Maria Jadwiga 
Radziszewska, Włodzimierz Słonecki, Katarzyna Sylwia Wilkowska, Violetta Maria 
Zdunek 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski stwierdził, że proponowany 
porządek obrad został przyjęty jednogłośnie.  
 
Ad pkt 3 
Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski zgłosił wniosek o przyjęcie 
protokołu z LXII sesji bez odczytania. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski zapytał, czy są inne propozycje. 
Innych propozycji nie zgłoszono. 
 
Głosowano wniosek w sprawie: 
Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji bez odczytania..  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Jan Krzysztof Binaś, Aneta Joanna Czarnecka, Przemysław Dybowski, Marek 
Karolewski, Stanisław Szczepan Kietliński, Agata Koc, Krzysztof Koc, Zygmunt Józef 
Kosk, Tadeusz Łopaciuk, Antoni Malinowski, Dorota Niemyjska, Maria Jadwiga 
Radziszewska, Włodzimierz Słonecki, Katarzyna Sylwia Wilkowska, Violetta Maria 
Zdunek 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski stwierdził, że protokół z LXII sesji 
został przyjęty jednogłośnie. 
 
Ad pkt 4 
Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski otworzył punkt: sprawozdanie  
z pracy Burmistrza między sesjami.  
Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poprosił Burmistrza Ciechanowca 
Eugeniusza Święckiego o przedstawienie sprawozdania. 
Burmistrz Ciechanowca Eugeniusz Święcki poinformował, że: 
- od 26 stycznia do 21 lutego  odbywały się wybory sołtysów, rad sołeckich, 
przewodniczących i zarządów osiedli na terenie naszej gminy na kadencje 2024 – 
2029. Wybrano ogółem 31 sołtysów i 2 przewodniczących zarządu osiedli. 
Nowo wybrani: Sołtysi – 9, Przewodniczący zarządu – 1. 
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- 30 stycznia złożono wniosek o dofinansowanie z programu Odnowy wsi 
województwa podlaskiego – Kreatywna wieś, dotyczący budowy placu zabaw przy 
świetlicy wiejskiej w Skórcu. Łączny koszt zadania wyniesie 60 tys. zł, z czego 50% 
stanowić będzie dofinansowanie. 
- 2 lutego wyłoniono wykonawcę na zadanie „Wymiana oświetlenia ulicznego na 
energooszczędne typu LED na terenie miasta i gminy Ciechanowiec”. Wybrano 
najkorzystniejszą ofertę firmy: Hyperid Sp. z o.o.,  ul. Żurawia 22/704, 00-515 
Warszawa. Podpisano umowę na kwotę 1 174 200,93 zł. Czas realizacji zadania  
do końca marca 2024 roku. 
- 12 lutego podpisano umowę  na realizację zadania w ramach Programu Ministerstwa 
Rodziny i Polityki Społecznej „Opieka wytchnieniowa” dla Jednostek Samorządu 
Terytorialnego - edycja 2024 finansowanego ze środków Funduszu 
Solidarnościowego.  
Gmina Ciechanowiec otrzymała dofinansowanie w kwocie 46 206 zł. 
- od 13 lutego do 4 marca 2024 r. trwały konsultacje "Programu opieki nad zwierzętami 
bezdomnymi oraz zapobieganiu bezdomności na terenie Gminy Ciechanowiec na rok 
2024". W wyniku ogłoszonych konsultacji nie zgłoszono żadnych propozycji i uwag do 
projektu uchwały. 
- 13 lutego ukazało się kolejne wydanie biuletynu Urzędu Miejskiego w Ciechanowcu 
„Wieści Ciechanowieckie” 2023/2024. 
Wydanie obejmuje podsumowanie zadań inwestycyjnych zrealizowanych w roku 
ubiegłym oraz informacje o bieżących i planowanych inwestycjach w 2024 roku  
i inne artykuły o tematyce gospodarczej i społecznej. 
Bezpłatne egzemplarze wydania papierowego „Wieści Ciechanowieckich” są dostępne 
w holu Urzędu Miejskiego w Ciechanowcu. Aktualne wydanie można pobrać w wersji 
elektronicznej na stronie www.ciechanowiec.pl 
- 15 lutego ogłoszono przetarg na zadanie pn. „Budowa, rozbudowa ul. Wińskiej  
w Ciechanowcu”. Wpłynęła jedna oferta na kwotę 1 119 894,56 zł. W związku z tym,  
że oferta przewyższa kwotę, jaką Gmina przeznaczyła na sfinansowanie zamówienia 
o 359.894,56 zł, przetarg unieważniono. 
- 16 lutego Gmina Ciechanowiec otrzymała 427 000,00 zł dofinansowania w ramach 
Konkursu Grantowego "Cyberbezpieczny Samorząd". Celem projektu jest zwiększenie 
poziomu bezpieczeństwa informacji jednostek samorządu terytorialnego (JST) 
poprzez wzmacnianie odporności oraz zdolności do skutecznego zapobiegania  
i reagowania na incydenty w systemach informacyjnych. W ramach realizacji projektu 
zostanie dokonana aktualizacja dokumentacji dotyczącej bezpieczeństwa informacji, 
zostaną przeprowadzone szkolenia specjalistyczne dla pracowników, zakupiony 
zostanie generator prądu do Urzędu Miejskiego oraz inne urządzenia mające podnieść 
poziom bezpieczeństwa danych przetwarzanych w jednostce. 
- 22 lutego złożono wniosek dotyczący wspomagania administracji publicznej  
do Dyrektora Generalnego Lasów Państwowych  w sprawie realizacji wspólnego 
przedsięwzięcia publicznego  z Nadleśnictwem Rudka pod nazwą „Przebudowa 
odcinka drogi gminnej Nr 108938B w obrębie Malec na działce ewid. nr 371 i 370” 
Wnioskowana kwota to 1.642.468,00 zł. 
- 23 lutego do Podlaskiego Urzędu Wojewódzkiego w Białymstoku został złożony 
wniosek na dofinansowanie monitoringu w mieście Ciechanowiec z projektu w ramach 
Rządowego programu ograniczania przestępczości i aspołecznych zachowań  „Razem 
bezpieczniej im. Władysława Stasiaka” edycja 2024. Kwota możliwa do uzyskania 
to 100 000,00 zł. 
- 24 lutego Ogłoszono ponownie  przetarg na zadanie pn. „Budowa, rozbudowa  
ul. Wińskiej w Ciechanowcu”. Składanie ofert do 19 marca. 
- 28 lutego został złożony wniosek z Funduszu Ochrony Gruntów Rolnych na budowę  

http://www.ciechanowiec.pl/
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i modernizację drogi  dojazdowej w miejscowości Wojtkowice Glinna. Wysokość 
dofinansowania  1.135.000,00 zł. 
- 1 marca Odbyły się Ciechanowieckie uroczystości z okazji Narodowego Dnia 
Pamięci Żołnierzy Wyklętych. Hołd Żołnierzom Niezłomnym w asyście uczniów klas 
wojskowych ZSOiZ w Ciechanowcu oddali samorządowcy, dyrektorzy gminnych 
jednostek organizacyjnych, pracownicy Urzędu Miejskiego, radni, sołtysi, poczty 
sztandarowe, oraz mieszkańcy miasta i gminy Ciechanowiec. Modlitwie, w intencji 
Żołnierzy Wyklętych przewodniczył ksiądz dziekan Tadeusz Kryński. W 
uroczystościach uczestniczyli najbliżsi krewni Lucjana i Zygmunta Marchelów.  
Apel Poległych odczytał uczeń klasy sportowo-wojskowej z Zespołu Szkół 
Ogólnokształcących i Zawodowych w Ciechanowcu.  
- 4 marca Dyrektor Ośrodka Pomocy Społecznej w Ciechanowcu Pani Marzena 
Kryńska została powołana przez marszałka Artura Kosickiego do Wojewódzkiej 
Społecznej Rady do Spraw Osób Niepełnosprawnych. 
- 7 marca złożono dwa wnioski o dofinansowanie ze środków budżetu państwa 
koordynowanych przez Komendanta Głównego Państwowej Straży Pożarnej na zakup 
średnich samochodów ratowniczo-gaśniczych dla jednostki OSP Pobikry i jednostki 
OSP Tworkowice.  
Koszt 1 samochodu - 1 200 00,00 zł  w tym środki własne gminy - 600 000,00 zł. 
- Trwają prace nad ogłoszeniem przetargu na udzielenie koncesji na wydzierżawienie 
sieci szerokopasmowej NSSD (Nadbużańska Szerokopasmowa Sieć Dystrybucyjna). 
Pozyskanie operatora pozwoli na podłączenie nowych punktów adresowych do 
szybkiej sieci światłowodowej na terenie naszej gminy. 
- Stowarzyszenie "Rodzina" w Ciechanowcu włącza się w pomoc sportowcom z terenu 
gminy Ciechanowiec oraz pomoc zwierzętom, zakładając specjalne konto, na które 
można dokonać wpłat lub przekazać 1,5% podatku w rozliczeniu rocznym. 
Środki zgromadzone na kontach będą przeznaczone na wsparcie dzieci i młodzieży  
w klubach sportowych Unia Ciechanowiec i Klub Szachowy Skoczek Ciechanowiec 
oraz przeznaczone na zakup karmy i wyposażenia na potrzeby przytuliska, które 
powstało, aby bezdomne zwierzęta z terenu gminy Ciechanowiec nie trafiały do 
schroniska. Burmistrz Ciechanowca zachęcił do przekazania 1,5% swojego podatku 
na ten cel przy rozliczaniu PIT-u, 
- 14 marca o godz. 17.00 w Sali Widowiskowej Miejskiej Biblioteki Publicznej odbędzie 
się spotkanie z dyrekcją i pracownikami PSG w sprawie dalszej gazyfikacji 
Ciechanowca, 
- 15 marca o godz. 13.00 odbędzie się konferencja podsumowująca polsko-norweski 
projekt „Wspólne ścieżki”, w którym brali udział nauczyciele oraz pracownicy urzędu.  
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski zapytał, czy są pytania  
do sprawozdania. 
Pytań nie zgłoszono. 
 
Ad pkt 5 
Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski otworzył punkt: interpelacje  
i zapytania radnych. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poinformował, że w okresie między 
sesjami interpelacje nie wpłynęły. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski zapytał, czy Radni zgłaszają 
interpelacje lub zapytania.  
Nie zgłoszono. 
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Ad pkt 6 ppkt 1 
Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski otworzył punkt: rozpatrzenie 
projektu i podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2024 rok. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poprosił Skarbnik Gminy Jadwigę 
Koc o omówienie projektu uchwały. 
 
Skarbnik Gminy Jadwiga Koc poinformowała, że jest to zmiana, która wprowadza 
ostateczne wolne środki za rok 2023. Nadwyżka była już wprowadzana częściowo, 
teraz całkowicie określono jej wysokość na kwotę 12 543 083,00 zł., na którą składają 
się środki: 
- otrzymane w 2023 na budowę bloku 9 283 000,00 zł  
- na remont drogi Koce-Piskuły – Koce-Schaby i ulic w Ciechanowcu 1 760 000,00 zł, 
- niewykorzystane środki z wydanych zezwoleń na sprzedaż alkoholu 157 000,00 zł, 
- przeniesienie rozliczenia finansowego i rzeczowego na rok 2024 remontu drogi 
Radziszewo-Króle – Sawczyn 890 000,00 zł, 
- pozostałe niewykorzystane środki w kwocie 452 000,00 zł, z których większą część 
stanowią niewydatkowane środki na wykonanie dokumentacji technicznych,  
Ponadto do budżetu tego roku wprowadzono: 
- subwencję oświatową na podwyżki dla nauczycieli w kwocie ponad 1 428 000,00 zł  
- subwencję rozwojową w kwocie 411 000,00 zł , 
- środki budżetu państwa na zwiększenie wkładu gminy w budowę drugiego bloku 
komunalnego - 1 316 000,00 zł  
Środki te zostały gównie rozdysponowane na podwyżki dla nauczycieli oraz pokrycie 
kosztów energii, które znacznie wzrosły. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poprosił Przewodniczących Komisji 
o przedstawienie opinii wypracowanych do wszystkich przedłożonych projektów 
uchwał. 
Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Spraw Społecznych i Sportu Jan Krzysztof 
Binaś poinformował, że Komisja pozytywnie zaopiniowała wszystkie projekty uchwał. 
Przewodniczący Komisji Budżetu, Rolnictwa i Rozwoju Gospodarczego poinformował, 
że Komisja pozytywnie zaopiniowała wszystkie projekty uchwał. 
Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Aneta Joanna Czarnecka poinformowała, że 
Komisja pozytywnie zaopiniowała wszystkie projekty uchwał.   
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski zapytał, czy są pytania do projektu 
uchwały. 
Pytań nie zgłoszono. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poddał pod głosowanie projekt 
uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2024 rok o treści zgodnej z 
przedłożonym projektem. 
 
Głosowano w sprawie: 
zmian w budżecie gminy na 2024 rok.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
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ZA (15) 
Jan Krzysztof Binaś, Aneta Joanna Czarnecka, Przemysław Dybowski, Marek 
Karolewski, Stanisław Szczepan Kietliński, Agata Koc, Krzysztof Koc, Zygmunt Józef 
Kosk, Tadeusz Łopaciuk, Antoni Malinowski, Dorota Niemyjska, Maria Jadwiga 
Radziszewska, Włodzimierz Słonecki, Katarzyna Sylwia Wilkowska, Violetta Maria 
Zdunek 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski stwierdził, że uchwała została 
podjęta jednogłośnie.  
 
Uchwała Nr 484/LXIII/24 w sprawie zmian w budżecie gminy na 2024 rok stanowi 
załącznik nr 4 do protokołu. 
 
Ad pkt 6 ppkt 2 
Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski otworzył punkt: rozpatrzenie 
projektu i podjęcie uchwały w sprawie określenia szczegółowych zasad, sposobu  
i trybu udzielania ulg w spłacie należności pieniężnych mających charakter 
cywilnoprawny, przypadających Gminie Ciechanowiec i jej jednostkom organizacyjnym 
oraz warunków dopuszczalności pomocy publicznej w przypadkach, w których ulga 
stanowić będzie pomoc publiczną, a także wskazania organów uprawnionych do 
udzielania tych ulg.  
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poprosił Skarbnik Gminy Jadwigę 
Koc o omówienie projektu uchwały. 
 
Skarbnik Gminy Jadwiga Koc poinformowała, że jest to kontynuacja poprzedniej 
uchwały, która straciła ważność 31 grudnia 2023 r., w związku z tym koniecznym jest 
podjęcie kolejnej uchwały, na okres 7 lat. Przedmiotowa uchwała dotyczy umarzania 
należności cywilnoprawnych czyli wszystkich poza podatkowymi, co do których stosuje 
się ordynację podatkową.  
Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski zapytał, czy są pytania do projektu 
uchwały. 
Pytań nie zgłoszono. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poddał pod głosowanie projekt 
uchwały w sprawie określenia szczegółowych zasad, sposobu i trybu udzielania ulg  
w spłacie należności pieniężnych mających charakter cywilnoprawny, przypadających 
Gminie Ciechanowiec i jej jednostkom organizacyjnym oraz warunków 
dopuszczalności pomocy publicznej w przypadkach, w których ulga stanowić będzie 
pomoc publiczną, a także wskazania organów uprawnionych do udzielania tych ulg.  
 
Głosowano w sprawie: 
określenia szczegółowych zasad, sposobu i trybu udzielania ulg w spłacie należności 
pieniężnych mających charakter cywilnoprawny, przypadających Gminie 
Ciechanowiec i jej jednostkom organizacyjnym oraz warunków dopuszczalności 
pomocy publicznej w przypadkach, w których ulga stanowić będzie pomoc publiczną, 
a także wskazania organów uprawnionych do udzielania tych ulg. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
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ZA (15) 
Jan Krzysztof Binaś, Aneta Joanna Czarnecka, Przemysław Dybowski, Marek 
Karolewski, Stanisław Szczepan Kietliński, Agata Koc, Krzysztof Koc, Zygmunt Józef 
Kosk, Tadeusz Łopaciuk, Antoni Malinowski, Dorota Niemyjska, Maria Jadwiga 
Radziszewska, Włodzimierz Słonecki, Katarzyna Sylwia Wilkowska, Violetta Maria 
Zdunek 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski stwierdził, że uchwała została 
podjęta jednogłośnie. 
 
Uchwała Nr 485/LXIII/24 w sprawie określenia szczegółowych zasad, sposobu  
i trybu udzielania ulg w spłacie należności pieniężnych mających charakter 
cywilnoprawny, przypadających Gminie Ciechanowiec i jej jednostkom organizacyjnym 
oraz warunków dopuszczalności pomocy publicznej w przypadkach, w których ulga 
stanowić będzie pomoc publiczną, a także wskazania organów uprawnionych do 
udzielania tych ulg stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 
 
Ad pkt 6 ppkt 3 
Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski otworzył punkt: rozpatrzenie 
projektu i podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na bezprzetargowe 
przedłużenie umowy dzierżawy działki, położonej w Ciechanowcu, stanowiących 
własność Gminy Ciechanowiec. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poprosił Sekretarz Gminy Annę 
Czapkowską o omówienie projektu uchwały. 
 
Sekretarz Gminy Anna Czapkowska poinformowała, że projekt uchwały dotyczy 
wyrażenia zgody na bezprzetargowe przedłużenie umowy dzierżawy działki  
o powierzchni 2,1120 ha, położonej w Ciechanowcu na okres 10 lat dotychczasowemu 
dzierżawcy, z przeznaczeniem pod użytek rolny. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski zapytał, czy są pytania do projektu 
uchwały.  
Pytań nie zgłoszono.  
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poddał pod głosowanie projekt 
uchwały w sprawie wyrażenia zgody na bezprzetargowe przedłużenie umowy 
dzierżawy działki, położonej w Ciechanowcu, stanowiących własność Gminy 
Ciechanowiec o treści zgodnej z przedłożonym projektem. 
 
Głosowano w sprawie: 
wyrażenia zgody na bezprzetargowe przedłużenie umowy dzierżawy działki, położonej 
w Ciechanowcu, stanowiących własność Gminy Ciechanowiec. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Jan Krzysztof Binaś, Aneta Joanna Czarnecka, Przemysław Dybowski, Marek 
Karolewski, Stanisław Szczepan Kietliński, Agata Koc, Krzysztof Koc, Zygmunt Józef 
Kosk, Tadeusz Łopaciuk, Antoni Malinowski, Dorota Niemyjska, Maria Jadwiga 
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Radziszewska, Włodzimierz Słonecki, Katarzyna Sylwia Wilkowska, Violetta Maria 
Zdunek 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski stwierdził, że uchwała została 
podjęta jednogłośnie.  
 
Uchwała Nr 486/LXII/24 w sprawie wyrażenia zgody na bezprzetargowe przedłużenie 
umowy dzierżawy działki, położonej w Ciechanowcu, stanowiących własność Gminy 
Ciechanowiec stanowi załącznik nr 6 do protokołu. 
 
Ad pkt 6 ppkt 4 
Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski otworzył punkt: rozpatrzenie 
projektu i podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na bezprzetargowe zawarcie 
umowy dzierżawy działki, położonej w Kobusach, stanowiących własność Gminy 
Ciechanowiec. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poprosił Sekretarz Gminy Annę 
Czapkowską o omówienie projektu uchwały.  
 
Sekretarz Gminy Anna Czapkowska poinformowała, że projekt uchwały dotyczy 
wyrażenia zgody na bezprzetargowe zawarcie umowy dzierżawy działki o powierzchni 
0,1836 ha położonej w Kobusach, na okres 5 lat, z przeznaczeniem pod użytek rolny. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski zapytał, czy są pytania do projektu 
uchwały.  
Pytań nie zgłoszono. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poddał pod głosowanie projekt 
uchwały w sprawie wyrażenia zgody na bezprzetargowe zawarcie umowy dzierżawy 
działki, położonej w Kobusach, stanowiących własność Gminy Ciechanowiec, o treści 
zgodnej z przedłożonym projektem. 

Głosowano w sprawie:  
wyrażenia zgody na bezprzetargowe zawarcie umowy dzierżawy działki, położonej  
w Kobusach, stanowiących własność Gminy Ciechanowiec. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Jan Krzysztof Binaś, Aneta Joanna Czarnecka, Przemysław Dybowski, Marek 
Karolewski, Stanisław Szczepan Kietliński, Agata Koc, Krzysztof Koc, Zygmunt Józef 
Kosk, Tadeusz Łopaciuk, Antoni Malinowski, Dorota Niemyjska, Maria Jadwiga 
Radziszewska, Włodzimierz Słonecki, Katarzyna Sylwia Wilkowska, Violetta Maria 
Zdunek 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski stwierdził, że uchwała została 
podjęta jednogłośnie.  
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Uchwała Nr 487/LXIII/24 w sprawie wyrażenia zgody na bezprzetargowe zawarcie 
umowy dzierżawy działki, położonej w Kobusach, stanowiących własność Gminy 
Ciechanowiec, stanowi załącznik nr 7 do protokołu. 

Ad pkt 6 ppkt 5 
Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski otworzył punkt: rozpatrzenie 
projektu i podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na bezprzetargowe zawarcie 
umowy dzierżawy działki, położonej w Łempicach, stanowiących własność Gminy 
Ciechanowiec. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poprosił Sekretarz Gminy Annę 
Czapkowską o omówienie projektu uchwały. 
 
Sekretarz Gminy Anna Czapkowska poinformowała, że projekt uchwały dotyczy 
wyrażenia zgody na bezprzetargowe zawarcie umowy dzierżawy działki o powierzchni 
0,0996 ha, położonej w Łempicach na okres 5 lat, z przeznaczeniem pod użytek rolny.  
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski zapytał, czy są pytania do projektu 
uchwały.  
Pytań nie zgłoszono. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poddał pod głosowanie projekt 
uchwały w sprawie wyrażenia zgody na bezprzetargowe zawarcie umowy dzierżawy 
działki, położonej w Łempicach, stanowiących własność Gminy Ciechanowiec, o treści 
zgodnej z przedłożonym projektem. 

Głosowano w sprawie: 
wyrażenia zgody na bezprzetargowe zawarcie umowy dzierżawy działki, położonej  
w Łempicach, stanowiących własność Gminy Ciechanowiec. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Jan Krzysztof Binaś, Aneta Joanna Czarnecka, Przemysław Dybowski, Marek 
Karolewski, Stanisław Szczepan Kietliński, Agata Koc, Krzysztof Koc, Zygmunt Józef 
Kosk, Tadeusz Łopaciuk, Antoni Malinowski, Dorota Niemyjska, Maria Jadwiga 
Radziszewska, Włodzimierz Słonecki, Katarzyna Sylwia Wilkowska, Violetta Maria 
Zdunek 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski stwierdził, że uchwała została 
podjęta jednogłośnie. 
 
Uchwała Nr 488/LXIII/24 w wyrażenia zgody na bezprzetargowe zawarcie umowy 
dzierżawy działki, położonej w Łempicach, stanowiących własność Gminy 
Ciechanowiec, stanowi załącznik nr 8 do protokołu. 
 
Ad pkt 6 ppkt 6 
Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski otworzył punkt: rozpatrzenie 
projektu i podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na bezprzetargowe zawarcie 
umowy dzierżawy działki, położonej w Wojtkowicach Starych, stanowiących własność 
Gminy Ciechanowiec. 
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Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poprosił Sekretarz Gminy Annę 
Czapkowską o omówienie projektu uchwały. 
 
Sekretarz Gminy Anna Czapkowska poinformowała, że projekt uchwały dotyczy 
wyrażenia zgody na bezprzetargowe zawarcie umowy dzierżawy działki o powierzchni 
0,0901 ha położonej w Wojtkowicach Starych na okres 5 lat, z przeznaczeniem pod 
użytek rolny. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski zapytał, czy są pytania do projektu 
uchwały.  
Pytań nie zgłoszono. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poddał pod głosowanie projekt 
uchwały w sprawie wyrażenia zgody na bezprzetargowe zawarcie umowy dzierżawy 
działki, położonej w Wojtkowicach Starych, stanowiących własność Gminy 
Ciechanowiec, o treści zgodnej z przedłożonym projektem. 

Głosowano w sprawie: 
wyrażenia zgody na bezprzetargowe zawarcie umowy dzierżawy działki, położonej  
w Wojtkowicach Starych, stanowiących własność Gminy Ciechanowiec. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Jan Krzysztof Binaś, Aneta Joanna Czarnecka, Przemysław Dybowski, Marek 
Karolewski, Stanisław Szczepan Kietliński, Agata Koc, Krzysztof Koc, Zygmunt Józef 
Kosk, Tadeusz Łopaciuk, Antoni Malinowski, Dorota Niemyjska, Maria Jadwiga 
Radziszewska, Włodzimierz Słonecki, Katarzyna Sylwia Wilkowska, Violetta Maria 
Zdunek 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski stwierdził, że uchwała została 
podjęta jednogłośnie. 

Uchwała Nr 489/LXIII/24 w wyrażenia zgody na bezprzetargowe zawarcie umowy 
dzierżawy działki, położonej w Wojtkowicach Starych, stanowiących własność Gminy 
Ciechanowiec stanowi załącznik nr 9 do protokołu. 

Ad pkt 6 ppkt 7 
Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski otworzył punkt: rozpatrzenie 
projektu i podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wysokości ekwiwalentu pieniężnego 
dla strażaków ratowników i kandydatów na strażaków ratowników ochotniczych straży 
pożarnych. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poprosił Sekretarz Gminy  
o omówienie projektu uchwały. 
 
Sekretarz Gminy Anna Czapkowska poinformowała, że wysokość ekwiwalentu 
pieniężnego dla członków ochotniczych straży pożarnych została uregulowana 
uchwałą nr 482/LXII/24 z dnia 25 stycznia 2024 r. Do Rady Miejskiej w Ciechanowcu 
wpłynęła skarga dotycząca tylko kwestii semantycznych dlatego też podejmuje się 
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uchwałę, w trybie autokontroli, uwzględniając kwestie podnoszone w skardze, 
zapewniającym ciągłości tej regulacji.  
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski zapytał czy są pytania do projektu 
uchwały. 
Pytań nie zgłoszono. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poddał pod głosowanie projekt 
uchwały w sprawie ustalenia wysokości ekwiwalentu pieniężnego dla strażaków 
ratowników i kandydatów na strażaków ratowników ochotniczych straży pożarnych o 
treści zgodnej z przedłożonym projektem. 

Głosowano w sprawie: 
ustalenia wysokości ekwiwalentu pieniężnego dla strażaków ratowników i kandydatów 
na strażaków ratowników ochotniczych straży pożarnych 

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Jan Krzysztof Binaś, Aneta Joanna Czarnecka, Przemysław Dybowski, Marek 
Karolewski, Stanisław Szczepan Kietliński, Agata Koc, Krzysztof Koc, Zygmunt Józef 
Kosk, Tadeusz Łopaciuk, Antoni Malinowski, Dorota Niemyjska, Maria Jadwiga 
Radziszewska, Włodzimierz Słonecki, Katarzyna Sylwia Wilkowska, Violetta Maria 
Zdunek 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski stwierdził, że uchwała została 
podjęta jednogłośnie. 

Uchwała Nr 490/LXIII/24 w sprawie ustalenia wysokości ekwiwalentu pieniężnego dla 
strażaków ratowników i kandydatów na strażaków ratowników ochotniczych straży 
pożarnych stanowi załącznik nr 10 do protokołu. 

Ad pkt 6 ppkt 8 
Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski otworzył punkt: rozpatrzenie 
projektu i podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia „Programu opieki nad zwierzętami 
bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie gminy 
Ciechanowiec na rok 2024”. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poprosił Sekretarz Gminy Annę 
Czapkowską o przedstawienie projektu uchwały. 
 
Sekretarz Gminy Anna Czapkowska poinformowała, że Program ma na celu 
ograniczenie zjawiska bezdomności zwierząt domowych na terenie miasta i gminy 
Ciechanowiec oraz zapewnienie właściwej opieki bezdomnym zwierzętom domowym  
i gospodarskim oraz wolno żyjącym kotom, przebywającym w granicach 
administracyjnych miasta i gminy Ciechanowiec. Program uchwalany jest corocznie, 
do 31 marca. Realizacja Programu odbywa się zgodnie z przepisami prawa, w tym 
ustawy o ochronie zwierząt. Program obejmuje w szczególności zapewnienie 
bezdomnym zwierzętom miejsca w schronisku dla zwierząt. Urząd Miejski ma 
podpisaną umowę ze schroniskiem „Zwierzaki do wzięcia” w Kłoczewie. Realizacja 
programu obejmuje także odławianie bezdomnych zwierząt, obligatoryjną sterylizację 
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lub kastrację zwierząt w schroniskach, poszukiwanie właścicieli dla bezdomnych 
zwierząt, opiekę nad wolnożyjącymi kotami, usypianie ślepych miotów, jeśli zajdzie 
taka potrzeba, zapewnienie miejska dla zwierząt gospodarskich we wskazanym 
gospodarstwie rolnym, opiekę weterynaryjną w przypadku zdarzeń drogowych z 
udziałem zwierząt. Na realizację zadań wskazanych w Programie gmina przeznacza 
środki w budżecie w kwocie 23 000,00 zł brutto. Wysokość tych środków może ulec 
zmianie w zależności od potrzeb. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski zapytał czy są pytania do projektu 
uchwały.  
Pytań nie zgłoszono.  

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poddał pod głosowanie projekt 
uchwały w sprawie przyjęcia „Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 
zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie gminy Ciechanowiec na rok 2024”. 
 
Głosowano w sprawie: 
przyjęcia „Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania 
bezdomności zwierząt na terenie gminy Ciechanowiec na rok 2024”, 
 
Wyniki głosowania: 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Jan Krzysztof Binaś, Aneta Joanna Czarnecka, Przemysław Dybowski, Marek 
Karolewski, Stanisław Szczepan Kietliński, Agata Koc, Krzysztof Koc, Zygmunt Józef 
Kosk, Tadeusz Łopaciuk, Antoni Malinowski, Dorota Niemyjska, Maria Jadwiga 
Radziszewska, Włodzimierz Słonecki, Katarzyna Sylwia Wilkowska, Violetta Maria 
Zdunek 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski stwierdził, że uchwała została 
podjęta jednogłośnie. 

Uchwała Nr 491/LXIII/24 w sprawie przyjęcia „Programu opieki nad zwierzętami 
bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie gminy Ciechanowiec 
na rok 2024” stanowi załącznik nr 11 do protokołu. 
 
Ad pkt 6 ppkt 9 
Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski otworzył punkt: rozpatrzenie 
projektu i podjęcie uchwały w sprawie przekształcenia mieszkań chronionych 
wspieranych w mieszkania wspomagane. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poprosił Sekretarz Gminy Annę 
Czapkowską o przedstawienie projektu uchwały. 
 
Sekretarz Gminy Anna Czapkowska poinformowała, że w związku z nowelizacją 
ustawy o pomocy społecznej wprowadzono zmianę w zakresie dotychczas 
funkcjonującego nazewnictwa mieszkań określanych jako „chronione”. Nazwa ta 
została zastąpiona nazwą „mieszkanie treningowe i wspomagane”. Mieszkania 
utworzone w ramach projektu „Rozwój usług społecznych w gminie Ciechanowiec”, 
znajdujące się przy ul. Podlaskiej, przekształca się w mieszkania wspomagane. 
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Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski zapytał czy są pytania do projektu 
uchwały.  
Pytań nie zgłoszono.  

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poddał pod głosowanie projekt 
uchwały w sprawie przekształcenia mieszkań chronionych wspieranych w mieszkania 
wspomagane. 
 
Głosowano w sprawie: 
przekształcenia mieszkań chronionych wspieranych w mieszkania wspomagane. 
 
Wyniki głosowania: 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Jan Krzysztof Binaś, Aneta Joanna Czarnecka, Przemysław Dybowski, Marek 
Karolewski, Stanisław Szczepan Kietliński, Agata Koc, Krzysztof Koc, Zygmunt Józef 
Kosk, Tadeusz Łopaciuk, Antoni Malinowski, Dorota Niemyjska, Maria Jadwiga 
Radziszewska, Włodzimierz Słonecki, Katarzyna Sylwia Wilkowska, Violetta Maria 
Zdunek 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski stwierdził, że uchwała została 
podjęta jednogłośnie. 

Uchwała Nr 492/LXIII/24 w sprawie przekształcenia mieszkań chronionych 
wspieranych w mieszkania wspomagane stanowi załącznik nr 12 do protokołu. 
 
Ad pkt 7 
Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski otworzył punkt: Współpraca z 
organizacjami pozarządowymi na terenie Gminy Ciechanowiec i wsparcie finansowe 
działalności statutowej tych podmiotów w 2023 roku. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poinformował, że odstępuje od 
omawiania informacji. Sprawozdania są dostępne do wglądu na stronie internetowej 
Urzędu Miejskiego oraz w Biurze Obsługi Rady Miejskiej.   
 
Sprawozdanie z realizacji w 2023 roku „Programu współpracy Gminy Ciechanowiec z 
organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 
ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 roku o działalności pożytku publicznego i o 
wolontariacie” oraz Sprawozdanie z realizacji w 2023 roku „Wieloletniego Programu 
Współpracy w latach 2020 – 2024 Gminy Ciechanowiec z organizacjami 
pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 
kwietnia 2003 roku o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie” stanowi 
załącznik nr 13 do protokołu. 
 
Ad pkt 8 
Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski otworzył punkt: Inwestycje 
planowane do realizacji w 2024 roku. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poprosił Burmistrza Ciechanowca 
Eugeniusza Święckiego o przedstawienie informacji. 
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Burmistrz Ciechanowca Eugeniusz Święcki poinformował, że w punkcie 11. zostanie 
wyświetlona prezentacja multimedialna, w trakcie której zostaną omówione inwestycje 
planowane do realizacji i zatwierdzone przez Radę Miejską na rok 2024. 
 
Zestawienie inwestycji planowanych do realizacji w 2024 roku stanowi załącznik nr 14 
do protokołu. 
 
Ad pkt 9 
Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski otworzył punkt: Sprawozdanie  
z realizacji zadań z zakresu wspierania rodziny i systemie pieczy zastępczej za 2023 
rok oraz przedstawienie potrzeb związanych z realizacją zadania. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poinformował, że Sprawozdanie 
jest dostępne do wglądu na stronie internetowej Urzędu Miejskiego oraz w Biurze 
Obsługi Rady Miejskiej.  
 
Sprawozdanie z realizacji zadań z zakresu wspierania rodziny i systemie pieczy 
zastępczej za 2023 rok oraz przedstawienie potrzeb związanych z realizacją zadania 
stanowi załącznik nr 14 do protokołu.  
 
Ad pkt 10 
Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski otworzył punkt: Sprawozdanie  
z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli na poszczególnych stopniach awansu 
zawodowego w szkołach prowadzonych przez Gminę Ciechanowiec za 2023 rok. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poprosił Burmistrza Ciechanowca 
Eugeniusz Święckiego o przedstawienie informacji. 
 
Burmistrz Ciechanowca Eugeniusz Święcki poinformował, że zgodnie z 
rozporządzeniem Ministra Edukacji Narodowej każdy nauczyciel na określonym 
poziome awansu zawodowego ma w ciągu roku wypracować określony poziom 
wynagrodzenia. Dla tych nauczycieli, którzy nie wypracują, samorządy są 
zobowiązane do wypłacenia dodatku wyrównawczego. W gminie Ciechanowiec 
jedynie nauczyciele dyplomowani nie osiągnęli wymaganego poziomu wynagrodzenia. 
Kwota wyrównania wynosi 90 051,43 zł i jest najniższą kwotą od wielu lat. 
 
Sprawozdanie z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli na poszczególnych 
stopniach awansu zawodowego w szkołach prowadzonych przez Gminę 
Ciechanowiec za 2023 rok stanowi załącznik nr 15 pod protokołu. 
 
Ad pkt 11 
Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski otworzył punkt: Podsumowanie 
kadencji 2018 – 2024. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poprosił o zabranie głosu 
Burmistrza Ciechanowca Eugeniusza Święckiego. 
 
Burmistrz Ciechanowca Eugeniusz Święcki poinformował, że na dzień 11 marca 
przypada bardzo ważne święto – Święto Sołtysa. Z tej okazji złożył życzenia 
wszystkim sołtysom oraz przewodniczącym Komitetów Osiedlowych.  
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Kierownik Referatu Organizacyjnego Magdalena Kondraciuk wyczytała kolejno 
nazwiska wszystkich sołtysów i poprosiła ich o wejście na scenę.  
 
Burmistrz Ciechanowca Eugeniusz Święcki wraz z Przewodniczącym Rady Miejskiej 
Markiem Karolewskim wręczyli podziękowania sołtysom pełniącym funkcję w 
poprzedniej kadencji oraz powołania nowym sołtysom, wybranym na kadencję 2024-
2029.  
 
Po wręczeniu podziękowań i gratulacji sołtysom, wyświetlono prezentację 
multimedialną, podsumowującą kadencję 2018-2024. W trakcie wyświetlania slajdów 
Burmistrz Ciechanowca Eugeniusz Święcki omówił zadania, jakie zostały wykonane  
w gminie Ciechanowiec. Stwierdził, że kadencja obfitowała w inwestycje, które udało 
się wykonać dzięki Radzie Miejskiej z Przewodniczącym Markiem Karolewski na 
czele, sołtysom, instytucjom samorządowym, które współpracowały z gminą, Starostu 
Powiatowemu, Wojewodzie, Urzędowi Marszałkowskiemu oraz wielu osobom z rządu. 
Burmistrz Ciechanowca poinformował, że oficjalnie podziękuje wszystkim, którzy 
przyczynili się do realizacji przedstawionych zadań na ostatniej sesji w tej kadencji.  
 
Ad pkt 12 
Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski otworzył punkt: Odpowiedzi  
na interpelacje i zapytania radnych. 
 
Nie zgłoszono. 
 
Ad pkt 13 
Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski otworzył punkt: Sprawy różne  
i wnioski. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poinformował, że do Rady Miejskiej 
w Ciechanowcu wpłynęło następujące pismo: 

1. Pismo Dyrektor Muzeum Doroty Łapiak dotyczące uzgodnienia prac 
pielęgnacyjnych na pomnikach przyrody tj. fragmentu alei lipowej, w skład której 
wchodzi 49 drzew.  
Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że zostanie przygotowany 
projekt uchwały w tej sprawie. Pismo Dyrektor Muzeum Doroty Łapiak stanowi 
załącznik nr 16 do protokołu. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski zapytał czy ktoś z radnych chce 
zabrać głos. 
 
Głos zabrała radna Agata Koc, która podziękowała za przypomnienie zadań, które 
zostały zrealizowane przez ostanie pięć lat. Stwierdziła, że jej zdaniem, to zasługa 
dobrego gospodarza i zarządcy. Podziękowała Burmistrzowi Ciechanowca 
Eugeniuszowi Święckiemu za wszystkie dokonania i radnym za zgodną współpracę. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski zapytał czy ktoś chce zabrać głos. 
 
Głos zabrał radny Przemysław Dybowski, który poruszył temat wykonania planu 
zagospodarowania przestrzennego wokół obwodnicy. Zapytał na jakim jest etapie oraz 
czy zostały podjęte jakieś wiążące decyzje w tej sprawie. W dalszej kolejności radny 
zapytał jaka przyszłość czeka drogi wojewódzkie w momencie powstania obwodnicy 
oraz czy prowadzone są rozmowy z województwem lub powiatem. Kolejne pytanie 
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radnego dotyczyło przyszłości ulicy Kuczyńskiej, w odniesieniu do dotacji, która 
została przyznana w ramach Związku powiatowo-gminnego „Nad Nurcem”, jaki jest 
termin wykonania i zakres remontu. Następnie zwrócił się z prośbą do obecnych na 
sesji radnych Rady Powiatu, aby zwrócić uwagę na poprawę bezpieczeństwa na tej 
ulicy i o zmianę organizacji ruchu.  
 
Głos zabrał Burmistrz Ciechanowca Eugeniusz Święcki, który poinformował, że jeżeli 
chodzi o tereny inwestycyjne przy obwodnicy, to prowadzone były rozmowy z dwoma 
biurami architektonicznymi. Oba biura stwierdziły, że będą mogły przedstawić 
określoną koncepcję po przeprowadzeniu całej procedury przetargowej i podpisaniu 
umowy. Jedno z biur przedstawiło już swoją koncepcję. Dodał, że spotkał się  
z opiniami, że tereny przedstawione w koncepcji nie są odpowiednimi terenami na 
inwestycje. Konieczne będzie ogłoszenie zapytania ofertowego na wykonanie 
dokumentacji i przetarg. Koncepcje zostaną poddane konsultacjom społecznym.  
Następnie Burmistrz Ciechanowca odniósł się do tematu dróg wojewódzkich  
i poinformował, że są one nadal drogami wojewódzkimi. Prowadzono rozmowy na 
temat przekazania rynku na rzecz miasta, a także ulicy Dworskiej, jako drogi 
Wojewódzkiej,  na rzecz Urzędu Marszałkowskiego. W momencie kiedy będzie 
podpisana umowa na realizację obwodnicy nowy burmistrz oraz rada będą musiały się 
zmierzyć z tym tematem czy nie przejąć kawałków dróg w mieście. Stwierdził, że być 
może wtedy byłoby łatwiej utrzymać porządek na tych drogach, bo po ziemie że jest 
brudno. Dodał, że Zarząd Dróg Wojewódzkich nie ma ogłoszonego przetargu na 
sprzątanie dróg. Burmistrz Ciechanowca odniósł się do pytania dotyczącego ulicy 
Kuczyńskiej i poinformował, że Powiat otrzymał 2 mln zł na modernizację tej ulicy  
z Związku Powiatowo-Gminnego „Nad Nurcem”. Planowane jest spotkanie z 
Dyrektorem Zarządu Dróg Powiatowych Marcinem Korczem, którego celem będzie 
omówienie szczegółów i zakresu remontu ulicy Kuczyńskiej. Poinformował, że jeśli 
będzie taka wola radnego Przemysława Dybowskiego, to może uczestniczyć w tym 
spotkaniu, kiedy termin zostanie już wyznaczony.  
 
Głos zabrała Przewodnicząca Rady Powiatu Dorota Łapiak, która poinformowała,  
że w przedstawionej przez Burmistrza Ciechanowca prezentacji pokazano wkład 
gminy w budowę dróg powiatowych na terenie gminy w ostatniej kadencji. Dodała,  
że całość inwestycji, jeśli chodzi o drogi powiatowe, to kwota 24 mln, która była 
przeznaczona na drogi tj. Trzaski-Czaje, Antonin-Winna, Ciechanowiec-Tworkowice  
i Wojtkowice-Wojtkowice-Glinna oraz prace remontowe Ciechanowiec-Kozarze.  
W 2024 roku plany Rady Powiatu dotyczą drogi Ciechanowiec - Poniaty. Zaznaczyła, 
że ostatnie 5 lat to czas, w którym wszystkie samorządy, zarówno gminne, jak i 
powiatowe, pozyskały na inwestycje największe dofinansowanie, głównie, ze środków 
państwa. Porównawczo do poprzednich kadencji wynosiło kilkukrotnie więcej. 
Poinformowała, że jeżeli chodzi o ulicę Kuczyńską, to wniosek był składany w 
porozumieniu z Burmistrzem Eugeniuszem Święckim na kwotę 2 mld zł, z czego 600 
tys. zł zostanie przeznaczone na zakup doposażenia do Powiatowego Zarządu Dróg. 
Kwota 1 400 000,00 zł jest planowana na naprawę ulicy Kuczyńskiej. Przewodnicząca 
Rady Powiatu Dorota Łapiak poinformowała, że osobiście nie zgadza się z tym 
wnioskiem i uważa, że nie są do dobrze wykorzystane pieniądze, ponieważ powiat ma 
za zadanie naprawę, modernizację i przebudowę całego odcinka Ciechanowiec- 
Wysokie Mazowieckie. Ulica Kuczyńska jest w tym planie najważniejsza ze względów 
modernizacyjnych, jak też ze względu na bezpieczeństwo dzieci, które korzystają ze 
szkoły, gdzie ruch jest wzmożony. Dodała, że z informacji pochodzących od Starosty i 
Dyrektora Marcina Korcza dotyczących zakresu remontu ulicy Kuczyńskiej ma on 
ograniczać się do poprawienia wierzchniej warstwy. Stwierdziła, że nie jest to remont, 
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jakiego ta ulica wymaga czyli remont generalny. Następnie odniosła się do dnia Święta 
Sołtysa i skierowała życzenia do wszystkich sołtysów, życzyła owocnej współpracy 
nowym sołtysom i podziękowała tym, którzy zakończyli swoją kadencję.  
Na zakończenie pogratulowała osiągnięć Burmistrzowi Ciechanowca Eugeniuszowi 
Święckiemu, które udało mu się osiągnąć w współpracy z Radą Miejską.  
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski zapytał czy ktoś chce zabrać głos. 
 
Głos zabrał radny Antoni Malinowski, który poinformował, że zwracał się z prośbą o  
odkrzaczenie drogi Koce-Basie – Radziszewo-Sieńczuch. Stwierdził, że prace zostały 
wykonane w tylko pewnym procencie. Po rozmowie z Dyrektorem Marcinem Korczem 
wystosował pismo przypominające, które pozostało bez odzewu. Zwrócił się z prośbą 
do Radnych Rady Powiatu o przypomnienie Dyrektorowi o sprawie, ponieważ 
niebawem rozpocznie się okres ochrony dla ptaków, który uniemożliwi prace. 
Stwierdził, że dotychczas poczynione prace, zostały wykonane bardzo nieprecyzyjnie.  
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski zapytał czy ktoś chce zabrać głos. 
Głosu nie zabrano. 
 
Ad pkt 14 
Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski podziękował za udział w sesji  
i zamknął obrady LXIII Sesji Rady Miejskiej w Ciechanowcu. 

 
Integralną część protokołu stanowi nagranie na dysku optycznym DVD, które jest 
przechowywane. 
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